
 

             Det selvejende institution 

         KHIF Hallen 
 

 

KHIF Hallens årsmøde 2023  
 
3. maj 2023 kl. 19.00 i hallens cafeteria.  
 
Årsberetning for 2022 
 
Velkommen til årsmøde 2023.  
Beretningen omfatter udleje af hallen, vedligehold af hallen, lidt om cafeteria samt nogle 
andre ting.  
 
Udlejning  
Hallen har i 2022 været udlejet i 2176 timer, hvilket er noget mindre end de forrige år. 
Lejere har udover idrætsforeningen været Bavnehøj Skole, private skoler, andre foreninger 
og firmaer.  
Vi har som nævnt sidste år talt med idrætsforeningen om at de lejer hallen mindre end det er 
aftalt, nemlig 37 timer pr. uge. Selvom de er indforstået med det, lejer foreningen stadigvæk 
noget mindre. Bavnehøj Skole har efter sommerferien kun lejet hallen ca. 6 timer om ugen. 
Det er igen noget mindre end tidligere, men det skyldes stadigvæk at skolen ikke har 
økonomi til flere timer.  
 
Vedligehold  
Hallen skal jo stadigvæk vedligeholdes. Der er som nævnt sidste år indhentet tilbud på 
udskiftning af vinduer og døre her i cafeteriaet samt øvrige steder i stueetagen og på 1 sal. 
Der er søgt om tilskud hos kommunen og de har givet tilsagn om at yde et tilskud på 50%. 
På grund af hallens økonomi har vi været nødsaget til at udskyde arbejdet.  
 
Hallens gulv skal også have en behandling i år, og det skal ske i juni eller juli måned. Der er 
indhentet tilbud på dette.  
 
Der skal foretages reparation af nogle defekte fuger i bruserum, og jeg har talt med en 
fugemand om dette.  
 
Udover ovennævnte har vi påtænkt at få udskiftet vores radiatorer her på 1. sal , de sidder 
lidt løse, samt udført malerbehandling i hallen. Det er jo mange år siden at dette er sket. Jeg 
synes bl.a. at man skal ændre farven fra grøn til en lys farve og som ikke generer 
badminton.  
 
Cafeteria  
Den daglige drift forstås stadigvæk af Hans herunder rengøring. Ligeledes forestår han 
udlejning af cafeteriaet til diverse arrangementer.  
 
Udenomsarealer, tilbygninger mv.  
Vi har forrige år talt med idrætsforeningen vedr. en helhedsplan for området. Vi har aftalt at 
de vender tilbage og at de kontakter fællesrådet som skal være indover. Det er dog ikke sket.  
 

 



Ligeledes har vi sidste år haft et møde med Kim, formand for fodboldafdelingen. Han har 
tanker om flere forhold for området herunder tilbygninger og nybygninger og han har talt 
med en arkitekt om at lave forslag. Vi er selvfølgelig positive og jeg har talt med arkitekten. 
På nuværende tidspunkt har vi ikke hørt noget. Vi er også viden om at der er planer om at 
ændre den gamle hal til en multihal. Det er bestyrelsen helt indforstået med.  
 
Med hensyn til nye tiltag så har vi tanker om at få lavet en udvendig terrasse ud mod 
fodboldbanen med adgang her fra cafeteriaet. Den var med i det oprindelige projekt. 
Ligeledes har jeg påtænkt evt. at få lavet en mellembygning mellem hallerne inkl. en ny 
mellemgang. Det kræver en godkendelse af kommunen.  
 
Økonomi  
Vi har sidste år haft møde med forretningsudvalget vedr. et økonomisk mellemværende. 
Idrætsforeningen har i deres regnskab angivet et skyldigt beløb fra hallen. Vi er dog ikke 
enig i dette, da beløbet som bl.a. dækker et tilskud til hallens opførelse samt til opførelse af 
mellemgangen, som var et ønske fra idrætsforeningen.  
 
Hjertestarter  
Vores hjertestarter er nu placeret udenfor hallen. Udgiften til dette arbejde er blevet dækket 
af tilskud fra Trygfonden og Brugsen Tryg. Så tak for det.  
 
Det var det jeg havde at berette om det forgangne år.  
 
Hasselager, den 3. maj 2023  
 
Erik Vestergaard-Hansen 
formand 


